

Title (en)
Snowboard with bindingdevice

Title (de)
Snowboard mit Montagevorrichtung für Skibindung

Title (fr)
Planche de glisse sur neige comportant un dispositif pour le montage d'une fixation d'une chaussure

Publication
EP 0744196 A1 19961127 (FR)

Application
EP 96420183 A 19960521

Priority
FR 9506336 A 19950522

Abstract (en)
The ski has a sole (8), with lower edges (9) and reinforcing (10), a core (14) and an outer surface (13). In its central zone the sole and outer surface form wings on each side that project outwards. An inverted U-shaped piece (17) is placed over the outer surface of the ski and its upper surface (20) forms a rigid platform. The ends of the branches (18) of the U-shaped piece are fixed to the wings or they can be fixed to the edges or the reinforcement. The outer surface of the ski has hollows in which the branches are fixed.

Abstract (fr)
Cette planche comprend, dans sa partie centrale, au moins un élément inférieur en forme de patte (18), situé sur au moins un côté du ski, à l'extérieur de celui-ci, prenant appui sur l'ensemble inférieur (8, 9, 10) du ski ou recouvrant latéralement celui-ci, au moins un élément supérieur (20) en forme de plateforme, situé au-dessus de la paroi supérieure du ski, et au moins un élément de liaison (19), chaque élément inférieur (18) étant lié de façon rigide à l'arête inférieure (9) correspondante de la planche, et l'ensemble : élément inférieur (18)- élément de liaison (19) et élément supérieur (20) étant rigide. Application à la réalisation d'un ski. <IMAGE>

IPC 1-7
A63C 5/07; A63C 9/00

IPC 8 full level
A63C 5/07 (2006.01); **A63C 5/12** (2006.01); **A63C 9/00** (2012.01)

CPC (source: EP US)
A63C 5/07 (2013.01 - EP US); **A63C 5/12** (2013.01 - EP US); **A63C 5/128** (2013.01 - EP US); **A63C 9/003** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] EP 0577947 A1 19940112 - SALOMON SA [FR]
• [A] FR 2634660 A1 19900202 - SALOMON SA [FR]
• [A] EP 0490043 A1 19920617 - SALOMON SA [FR]
• [A] EP 0563569 A1 19931006 - SALOMON SA [FR]

Cited by
FR2773998A1; FR2781166A1; FR2820984A1; FR2820982A1; US6257612B1; WO9848907A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0744196 A1 19961127; EP 0744196 B1 20030226; AT E233117 T1 20030315; DE 69626338 D1 20030403; DE 69626338 T2 20030918; FR 2734492 A1 19961129; FR 2734492 B1 19970627; US 5944336 A 19990831

DOCDB simple family (application)
EP 96420183 A 19960521; AT 96420183 T 19960521; DE 69626338 T 19960521; FR 9506336 A 19950522; US 65185496 A 19960521